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Verslag bestuur 2023-2024 

Inleiding 

Dit was het eerste volledige jaar voor Sandra en Daan als bestuur van YVZ.  

We hebben geluk gehad met moeder natuur en de winterkoning die ons twee dagen natuurijs 
hebben opgeleverd. En de echte helden hebben doordeweeks 's avonds meegewerkt aan de baan, 
waarvoor nogmaals dank! Honderden schaatsers binnen en buiten Zoetermeer hebben een mooie 
ervaring gehad en op de social media heeft YVZ nog meer bekijks gekregen. 

Bestuurszaken 

Dit jaar hebben Sandra en Daan maandelijks vergaderd en had het bestuur een wisselende 
samenstelling. Er stond sinds 2021/2022 een vacature voor de penningmeester open. De vereniging 
heeft sinds het vertrek van Mark Nieuwenhuizen uit het bestuur en in de rol van penningmeester 
tijdelijk opgevuld door Frans Kasten en later Daan de Jong. Gelukkig hebben we continue inzicht in de 
bankrekeningen die bij meerdere personen lag en is de toegang tot de spaarrekening beperkt tot het 
bestuur. Met het vertrek van Ester Den Hertog in september 2023 en Frans Kasten in december 2023 
ontstond een acute uitdaging die de voortgang van de vereniging bedreigt. Een vereniging moet een 
bestuur van minimaal 3 personen hebben: een secretaris, penningmeester en voorzitter. Sinds de 
ALV van vorig jaar is besloten om niet vast te houden aan 5 bestuursleden. Met de kandidaat 
penningmeester ter stemming bij de ALV van 18 september 2024 lukt dat en dat is een goede zaak. 

Sportief én gezelllig 

2023/2024 was wederom een jaar waarin weer diverse clubrecords, persoonlijke records zijn 
aangescherpt. Belangrijker dan de snelle tijden zijn het plezier in het samen optrekken dat we 
terugzien in het samen reizen, trainen op en naast de baan. De vele vrijwilligers die goed en altijd 
goed bedoeld werken hebben daar vaak zichtbaar plezier in. YVZ is ook een plek van vriendschappen 
en nieuwe vriendschappen met de vele betrokken leden. 

Samenwerkingen 

YVZ is aangesloten bij het KNSB en het gewest Zuid-Holland dat veel op de achtergrond regelt, zoals 
de ijstijden, gewestelijke trainingen en wedstrijden. De aangesloten clubs hebben via dit netwerk 
contact over diverse onderwerpen en dat varieert van schaats technische knowhow, gedeelde 
trainingen en een verenigde inzet om schaatsbanen te behouden of inbreng bij plannen voor nieuwe 
schaatsbanen. Hier gaan we mee door en zien graag de ideeën in concrete samenwerkingen 
omgezet. Ons clubhuis wordt al beschikbaar gesteld voor het Gewest en Looplekker en wellicht 
breiden we dat uit. Ook hebben we een netwerk met Gemeente Zoetermeer en de collega 
verenigingen op de Silverdome waarmee we wervingsacties, clubdagen en activiteiten in de 
feestmaand december afstemmen. En wie weet levert de komst van de Sven Kramer schaatslessen 
op de Silverdome ook wat op voor YVZ.  

Vooruitblik op 2024/2025 

Op deze ALV van 18 September 2024 bestaat de vereniging 138 (en een half) jaar. Het ziet ernaar uit 
dat we nog meerdere jaren kunnen doorgaan. Natuurlijk zijn we afhankelijk van goed ijs in de buurt 
en een nieuwe schaatshal zou de beste oplossing zijn voor YVZ en andere Zuid-Hollandse 
verenigingen. De blijvende aanwas van jeugd, onze skeelerbaan en de inzet van vrijwilligers geeft 
kansen. 
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Tot slot 

Sandra en Daan danken alle verenigingsleden voor hun aanwezigheid, voor hun inzet, voor hun 
enthousiasme. Wij realiseerden ons dat het met slechts twee personen veel werk zou zijn en door 
sommigen bestempeld als een ‘onmogelijke’ taak. Sommige zaken zijn ons gelukt, andere initiatieven 
zijn we niet aan toegekomen en er zijn dingen mislukt. Dankzij jullie morele steun, hulp en geduld is 
het wel weer gelukt een jaar ‘normaal’ te kunnen trainen en schaatsen. Dat geeft ons energie om 
ermee door te gaan. Graag zelfs. 

 

Het bestuur van IJsvereniging Zoetermeer YVZ – 1886 

Sandra Dekker & Daan de Jong 

18 september 2024, Zoetermeer 
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Financieel eindresultaat boekjaar 2023-2024 

Het boekjaar 2023-2024 betrof een normaal boekjaar van 12 maanden: van juli 2023 t/m juni 2024. 

Het resultaat van het afgelopen seizoen was het tweede ‘normale’ winter- en zomerseizoen sinds de 
sluiting van de Silverdome oval en de COVID19 crisis. Het is geruststellend om te zien dat YVZ ook na 
deze jaren financieel voorspelbaar is verlopen. Dit resultaat in combinatie met de balans laat zien dat 
YVZ financieel een gezonde club is. De club is nagenoeg schuldenvrij en heeft voldoende beschikbare 
banktegoeden om de verwachte kosten te betalen. Maar er zijn wel zorgen. 

Zoals te zien in de winst-verlies rekening is het boekjaar afgesloten met een verlies van 1.520 euro. 
Dit is een tweede jaar op rij een verlies (2022/2023: 1.306 euro verlies en 2021-2022: 612 euro winst) 
bij een begroting van 52.600 euro is dat zo'n 3%. 

Desondanks hebben we verdere investering in trainingshulpmiddelen, trainersjassen, vrijwilligers 
(presentjes, erelidmaatschappen), slotdag, het natuurijs en faciliteiten, clubhuisreparaties, 
webshop/digitale omgeving en het zo veel mogelijk inperken van verhoging van contributie- en 
trainingstarieven door indexering/inflatiecorrectie en doorberekening van kostenverhoging door 
bijvoorbeeld de Silverdome en De Uithof. 

De realisatie 2023-2024 was 464 euro slechter dan een begroot verlies van zo'n 1.000 euro. Er waren 
gebeurtenissen die elkaar financieel grotendeels hebben gecompenseerd: 

• Natuurijs heeft extra inkomsten opgeleverd voor toegang tot de baan en kantineomzet van 
ruim boven 2.000 euro 

• De kosten van het jeugdschaatsen waren zo'n 1.200 euro hoger uitgevallen dan begroot door 
meer trainersinzet en een uitje naar Leiden als compensatie voor de uitval van ijstijd bij de 
Silverdome en de inkomsten waren 700 euro lager door minder jeugdleden 

• De contributie inkomsten was met het totaal van 10.400 euro zo'n 500 euro lager dan 
begroot door minder leden, maar dekten wel de kosten van het clubhuis wel 

• De introductie van de nieuwe kledinglijn via Bioracer was voorgaand jaar aanleiding op de 
resterende voorraad tegen kortingen te verkopen. Wij hebben een voorraad van recente 
kleding en helmen voor een waarde van 1.000 euro die we verwachten te kunnen verkopen. 

• In dit seizoen hebben we geïnvesteerd in jassen voor de trainers wat zowel door trainers als 
leden als een goede zet wordt gezien 
 

 
Ons ijs! Resultaat van hard werken en dan genieten. 
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Begroting seizoen 2024-2025 

Het bestuur streeft naar een realistische begroting voor het winter- en zomerseizoen 2024/2025. 
Het algemene beeld van ledenterugloop en stijgende kosten door inflatie treft helaas ook YVZ. Vanuit 
onze overleggen met De Uithof, de Silverdome en KNSB-gewest Zuid-Holland komt een breder beeld 
naar voren van dalende ledenaantallen en stijgende kosten. Deze partijen hebben besloten de 
kostenstijgingen te beperken tot zo'n 5% (en hun reserves in te zetten om dit mogelijk te maken). 
Het belangrijkste is dat YVZ kan blijven schaatsen op de vertrouwde plekken. De kosten van het 
gewest en trainers worden zoveel mogelijk doorbelast aan de leden die de ijstijd en trainingen 
gebruiken en hiermee is reeds rekening gehouden in de tarieven, zoals bekend bij inschrijving. Het 
bestuur is voor een dekkende begroting verder afhankelijk van ontwikkelingen van de eigen 
ledenaantallen voor de contributie inkomsten die dienen ter dekking van de algemene kosten. De 
beheersing van de algemene kosten is in orde, omdat we eigenlijk al veel doen met kleine budgetten. 
Veel kosten zijn dus voorspelbaar en het jaarresultaat lag in het verleden in de buurt van de 
begroting. Voor volgend seizoen hebben we de begroting opgesteld op eenzelfde manier. 
 
De begroting voor 2024/2025 heeft als belangrijkste uitgangspunten: 

• De contributieverhoging wordt beperkt tot afgerond 5%! 
• Een kostenstijging van 5% voor de kosten van ijs (SD en De Uithof) en trainingen is hierin 

verwerkt 
• Een algemene kostenstijging van 5% voor ons clubhuis algemene kosten 
• Een daling van het ledenaantal van 185 naar 164; dit is een 11% daling in ledenaantal naar de 

stand van juli 2024. Dit is voorzichtigheidshalve zonder nieuwe instroom van (jeugd-)leden 
• We introduceren een gastlidmaatschap voor shorttrack en (incidenteel) lange baan rijders 

die lid blijven bij hun eigen club, maar daar niet kunnen schaatsen en waar YVZ een 
mogelijkheid biedt 

• We blijven net als eerdere jaren investeren in het jeugdschaatsen als bron voor aanwas van 
nieuwe leden door de jeugdtrainingen voor ongeveer 1.500 euro goedkoper aan te bieden 
dan onze kosten 

• Er is geen rekening gehouden met substantiële sponsorbijdragen en overige niet planbare 
inkomsten uit natuurijs 

• De kosten zijn beheersbaar, investeringen blijven zuinig en activiteiten liefst creatief goed 
maar goedkoop 

• Voor de jeugdcommissie blijft net als voorgaand jaar een bedrag van 1.000 euro begroot 
voor hun activiteiten 

 
De begroting voor 2024/2025 geeft al met al een beperkt verlies van ongeveer 1.500 euro. Hierin 
blijft ruimte bestaan voor activiteiten die de leden willen en wat aantrekkelijk is voor nieuwe leden. 
YVZ blijft ondanks dit begroot verlies een vereniging die met ruim 70.000 euro voldoende financiële 
middelen heeft, dus een verlies is te accepteren.  
 
Het bestuur moet voorzichtig begroten, maar is niet blij als er verlies geleden wordt. Daarom gaan 
actief op zoek naar aanvullende inkomsten uit sponsoring, beperkte verhuur van het clubhuis, vrij 
skeeleren voor niet-leden tegen betaling, een beperkte bijdrage voor de zomertraining of andere 
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mogelijkheden om het tekort te voorkomen. Dit helpt ook om in de toekomst de contributie laag te 
houden. En als belangrijkste blijft de uitdaging het ledenaantal te vergroten. 
 

Schaatsen, skeeleren en trainingen 

Shorttrack 

Het schaatsseizoen op de Silverdome begon dit jaar al half september. Met een uur op vrijdagavond 
voor de beginners en een uur op woensdag voor de meer gevorderde rijders. Marion en Edwin 
hebben afgelopen jaar het coördinaat shorttrack overgenomen. Dat was soms een beetje het wiel 
opnieuw uitvinden, maar ze doen dit met veel enthousiasme. Constanze geeft veel van de trainingen, 
samen met (hulp-)trainers en ze stimuleert beginnende schaatsers om ook te gaan shorttracken. Dat 
resulteert in een groep rijders die meedoet aan shorttrackwedstrijden tot op het hoogste niveau. We 
zien wel een terugloop in het aantal jongeren - YVZ-leden en zogenaamde gastleden - dat gaat 
shorttracken, zowel op vrijdag als op woensdag. Dat kan een risico zijn voor het aantal ijsuren dat we 
‘krijgen’ van het Gewest om te kunnen shorttracken in Zoetermeer. We zullen de jeugdschaatsers 
meer benaderen ook eens shorttrack te gaan proberen.  

Het winterseizoen is afgesloten met een gezellig clubkampioensschap shorttrack, dat mede tot stand 
is gekomen door de familie Kluivers. 

Jeugdschaatsen en skeeleren 

Afgelopen seizoen heeft de jongste jeugd ook weer geschaatst op zaterdagmiddag op de Silverdome. 
Het coördineren van het jeugdschaatsen is overgenomen door Vanessa, geholpen door Marsha. Het 
is jammer dat de Silverdome in de winter soms ook andere evenementen organiseert, waardoor de 
jeugd op zaterdag soms niet kan schaatsen. Als goedmakertje zijn de kinderen samen met hun 
trainers lekker een keer gaan schaatsen op de nieuwe ijsbaan in Leiden. 

De groepen op de zaterdag waren kleiner dan de jaren ervoor, maar het enthousiasme was er niet 
minder om. Vanessa heeft met een aantal hoofdtrainers en een aantal jeugdtrainers een leuk 
programma neergezet, inclusief een bijzonder Sinterklaasfeest.  

De kennismakingslessen zijn goed verlopen, maar het aantal kinderen dat daarna het seizoen 
afmaakt, mag wat hoger. Dat zal de inzet van seizoen 24-25 zijn.  

 

Schaatspret op zaterdagmiddag jeugdschaatsen 
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Op zaterdag is een pool van trainers actief, waardoor ze elkaar kunnen vervangen bij afwezigheid en 
om de nieuwe jeugdtrainers meer kansen te geven het trainers’vak’ te leren. 

Enkele jeugdschaatsers zijn de Silverdome ontgroeit en zijn gaan proefschaatsen op de Uithof om in 
seizoen 24-25 definitief aan de sluiten bij de wedstrijdschaatsers. 

Het seizoen is traditioneel afgesloten met de mini-elfstedentocht op de Uithof. We zijn blij dat 
samenwerkende verenigingen het nog een keer hebben kunnen organiseren. 

 

De mini-elfstedentocht op De UIthof 

 

Op zaterdagochtend in de zomer staat het jeugdskeeleren gepland. De trainingen worden verzorgd 
door een trainerspool. Dit seizoen werden we getroffen door veel regen, met name in het voorjaar, 
waardoor de skeelerbaan niet veilig was om training op te geven. Dat is natuurlijk niet fijn voor de 
continuïteit van de trainingen, noch voor de jeugd, noch voor de trainers. Het is belangrijk op 
zaterdagochtend een alternatieve training aan te gaan bieden, als de skeelertraining niet door kan 
gaan. We verliezen zo jeugdleden. 

Op maandagavond skeelert een kleine groep: de wat meer gevorderde rijders. Hiervan doet ook een 
aantal mee aan skeelerwedstrijden en met succes.  

De trainingen op maandag worden verzorgd door Sabine, Alwin en Wijnand. 

 

 

Onze deelnemers aan het Zuid-Hollands kampioenschap skeeleren 2024 
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Langebaanschaatsen - Recreanten Uithof Langebaan 

De groep (oudere) recreanten op de Uithof was dit jaar alleen op de maandagavond. Richard trainde 
deze groep. Op de ander dagen was er wel mogelijkheid tot schaatsen maar dan zonder trainer.  

Het is een gemengde groep met grofweg drie niveaus. Richard heeft zijn best gedaan het programma 
zo aan te passen dat iedereen voldoende uitdaging en aandacht heeft gekregen. 

Aan het einde van het seizoen kon er dit jaar gelukkig weer een clubkampioenschap worden 
georganiseerd. Helaas kon niet iedereen aanwezig kon zijn om zijn/haar vorderingen te meten aan 
een persoonlijke beste tijd van het jaar. We zien een aantal wedstrijdrijders elkaar opzoeken en 
samen naar wedstrijden toewerken met hun trainer.  

 

Een wedstrijd op Thialf met YVZ-rijders onder begeleiding van Wijnand 

 

Langebaanschaatsen - (wedstrijd-)schaatsers Uithof Langebaan 

Op dinsdag 1 en vrijdag 1 waren de trainingen voor pupillen en junioren, veelal wedstrijdschaatsers. 
Dinsdag onder leiding van Wijnand en Chantal, vrijdag onder leiding van Esther en Emiel. Op vrijdag 
trainde een aantal snelle jeugdrijders van YVZ mee met andere snelle schaatsers van andere 
verenigingen om zo meer uitdaging te bieden aan de jeugdschaatsers, een nieuw initiatief van het de 
coördinatoren van het Talententeam.  

Ook schaatst een aantal rijders met YF-faciliteiten op donderdag 1.  

Wedstrijden werden er gereden op zondagmorgen of zondagavond en een enkele keer 
zaterdagavond. De coaching werd vooral gedaan door Wijnand en soms Chantal, Esther of Emiel. 
Daarnaast gingen wedstrijdrijders ook wel eens hun geluk beproeven bij wedstrijden elders, 
waaronder op Thialf.  

De pupillen en junioren hebben veel PR’s gereden en zijn vooruitgegaan in ervaring, 
uithoudingsvermogen en techniek. Dat was ook terug te zien in de promoties naar hogere 
wedstrijdklassen. 

De wedstrijdrijders, jong en oud, deden mee aan vele wedstrijden en (nationale) kampioenschappen 
en een aantal ervan haalde mooie podiumplaatsen. 
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Nico Woldendorp 2e op WK veteranen Masters in Enschede 

Aan het eind van het seizoen zijn weer YVZ-rijders geselecteerd voor de Talentgroep Centraal en de 
gewestelijke opleidingsploeg. Procentueel is dat een hoog aantal t.o.v. het aantal wedstrijdrijders van 
YVZ. 

 

Zomertrainingen 

Er zijn dit jaar zomertrainingen gegeven op woensdag- en vrijdagavond.  

Richard trainde op woensdag de oudere jeugd van 25-80 jaar om ze goed voor te bereiden op het 
winterseizoen.  

Richard heeft de lat van eenieder hoger gelegd dankzij de aanschaf van nieuwe trainingsmaterialen.  

Wijnand heeft de droogtraining gegeven aan de jeugd van 12-20 jaar, bijna allemaal wedstrijdrijders. 
Ze zijn klaar voor een nieuw winterseizoen: sterker en technischer geworden en met een betere 
conditie het zomerseizoen geëindigd dan gestart. Op het einde van het zomerseizoen was er nog een 
gezellige trainingdag op het strand.  

Sandra trainde de jongste jeugd, waarbij plezier voorop stond. Uiteraard gaan ook deze rijders met 
meer conditie en kracht in de winter weer op het ijs.  

Op vrijdagavond gaf Wijnand voor het tweede jaar op rij zijn looptraining. De rijders versterken 
hiermee hun duurvermogen. Doel is dit jaar weer meedoen met de Geuzenloop en fit de winter in. 

 

Talentgroep Centraal 

De talentgroep Centraal is opgericht om wedstrijdschaatsers meer mogelijkheden te geven met 
andere talentvolle schaatsers van andere verenigingen te trainen. Chantal zit namens YVZ in het 
overleg van de Talentgroep. Het blijkt lastig om deze groep schaatsers vaker samen te laten trainen 
door clubbelangen en trainingsmomenten, maar de groep waardeert de mogelijkheden en wordt 
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uitgedaagd door mee te doen aan deze talentgroep. Uit de talentgroep vindt doorstroming plaats 
naar de gewestelijke opleidingsploegen. 

Trainers 

We houden regelmatig overleg met trainers en tweemaal per jaar een gezamenlijke bijeenkomst met 
alle trainers en coördinatoren. 
We hebben altijd nieuwe trainers nodig. Ten eerste om onze huidige trainers te ondersteunen, maar 
ook wat meer armslag te hebben. 

Afgelopen jaar is Alwin geslaagd voor de trainersopleiding ST2 en is hij druk bezig bij het jeugd 
schaatsen op het Silverdome. Aan het einde van dit seizoen is Emiel begonnen met zijn ST2 opleiding 
en hij hoopt dit komend winterseizoen af te sluiten met het behalen van zijn diploma. Hopelijk zullen 
er nog meer aspirant trainers de opleiding bij de KNSB gaan volgen. Een groep jeugdtrainers heeft 
afgelopen jaar ook zijn ST1 gehaald.  
 
Juryleden 

Aan juryleden is ook altijd een gebrek. Om wedstrijden te mogen blijven rijden, zijn er voldoende 
juryleden bij YVZ nodig.  Juryleden zitten in pools met andere verenigingen, en zo worden de 
wedstrijden georganiseerd. We blijven op zoek naar schaatsers of ouders van schaatser die af en toe 
willen jureren. Edwin heeft afgelopen jaar zijn trainersdiploma gehaald voor jureren bij het shorttrack. 
 

Natuurijs 

Agelopen winter konden we schaatsen op onze eigen baan! Zelfs op doordeweekse dagen stond een 
klein leger aan vrijwilligers klaar. Onze bijzondere dank gaat uit naar Hans M., Luki, Alwin, Marscha, 
Cees-Jan, Ester, Jeroen H., Peter K., Frans H., Yvonne, Ferry, Daan den H., Rosalie, Patrick B. en Elmar.  
  
We hebben vooral op woensdagmiddag veel dagkaartjes verkocht en een aantal nieuwe 
natuurijsleden erbij gekregen. Op donderdag konden we een gastles voor onze buren van het MBO 
Rijnland verzorgen en heeft de baan het tot 14:00 uur volgehouden. Het plezier straalde van de 
rijders af. De KNSB heeft ons ook bedankt: “De enorme drukte op al die natuurijsbanen was pure 
promotie voor de schaatssport. Dat is voor ons hartverwarmend om te zien, zeker als je weet dat 
mogelijk wordt gemaakt door een groot leger aan vrijwilligers, jong en oud.” 
 

 

De nachtelijke voorbereiding voor ons natuurijs 
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Clubhuis – ons thuis 

Het clubhuis is een thuisbasis voor onze clubleden. 

Daarnaast maken soms andere ook gebruik van het clubhuis. Zo gebruikt de hardloopclub ‘Loop 
Lekker’ het clubhuis, maar ook de gewestelijke opleidingsploegen Shorttrack (woensdag) en 
Langebaan (dinsdag). Dat wordt door het gewest zeer gewaardeerd.  
En Looplekker is onze vaste gast op het clubhuis. 

 

Barmenu 

Alwin en Marsha hebben het barmenu vernieuwd. Binnen is het steeds vaker gezelliger en reuring en 
dan bedoelen we niet de muziek. Helaas is het dit jaar niet vaak top weer geweest om met statafels 
buiten te staan. 

 

Opruimdag clubhuis en schoonmaken buitenboel 

Soms is opruimen en herindelen genoeg. En na het natuurijs met honderden bewegingen erd het 
toch wel de hoogste tijd. De opruimdag was in ieder geval een leuke dag en het resultaat is een 
overzichtelijker en beter te gebruiken clubhuis. We hebben de rolluiken hersteld, onkruid gewied, 
muren schoongemaakt binnen en buiten. De garage is uitgeruimd en opnieuw ingedeeld zodat de 
apparatuur voor het natuurijs altijd paraat staat. 

 

 

Opgeruimd staat netjes 

 

Nieuwe stoelen 

Het zal de meesten wel zijn opgevallen, we hebben nieuwe stoelen gekregen. De oude waren 
gammel  en muf geworden en zeker de ‘reservestoelen’ in de garage waren aan vervanging toe. Jan 
en Vanessa hebben geholpen met het demonteren en wegbrengen van de oude stoelen.  
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De oude stoelen zijn ingeleverd om te recyclen 

 

Overige zaken (maar ook belangrijk!) 

Communicatie 

Sinds dit verslagjaar hebben we ongeveer elke 6 weken een nieuwsbrief geschreven aan onze leden. 
En eigenlijk bleek dat die snel gevuld was met beleefde avonturen en aankondigingen. Onze 
Instagram en Facebookaccounts hebben frequente en frisse berichten met veel bekijks. Dat is te 
danken aan Marsha en de velen die haar van nieuwtjes met mooie foto's voorzien. Soms schrijft ze 
ook een stukje voor de lokale krant, waardoor we meer lokale bekendheid krijgen.   

 

Clubkleding 

 

De clubkleding wordt netjes verzorgd door Luki. Hij houdt contact met de leverancier en zorgt voor 
bestellingen. Afgelopen seizoen heeft hij gezorgd voor nieuwe trainersjassen voor op het koude ijs. 
Luki heeft een goed overzicht van de beschikbare kleding op voorraad en helpt de leden bij bestellen 
via de webshop. We zorgen dat er altijd voldoende helmen in het clubhuis liggen zonder wachttijd 
voor nieuwe leden. Veiligheid voor alles. 
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Jeugdcommissie 

De jeugdcommissie is vorig jaar opgericht. In de zomer zijn ze actiever om zaken te organiseren dan 
in de winter, omdat ze dan lekker aan het schaatsen zijn. Aan het einde van het schaatsseizoen 
hebben ze bedacht om te gaan klimmen in het klimpark bij de buren en afsluitend een pizzaatje te 
eten. Afgelopen jaar hebben ze aan het einde van de zomer een bingo/spellenmiddag georganiseerd 
en voor de oudere jeugd een pubquiz. Ook helpen ze soms bij activiteiten als dat gevraagd wordt, 
denk aan Sinterklaasfeest of bij het jeugdschaatsen. 
 
Slijpen 
 
Het bestuur is Richard en het slijpteam dankbaar voor de perfecte schaatsen en technisch advies. En 
wat wellicht niet iedereen weet, het levert de vereniging ook een welkome stabiele 
inkomstenstroom op! In de bijlage vind je het overzicht van werkzaamheden van de slijpploeg. 
Het slijpen bij YVZ was ook dit jaar weer op de vertrouwde laatste zaterdag van de maand. De slijpploeg 

bestaat uit een enthousiaste groep van 9 slijpers die gemiddeld 2 keer per jaar zich inzetten voor de 
vereniging. Naast de slijpploeg is er altijd iemand van de kantineploeg voor een kopje koffie en 

ouderwetse gezelligheid. De slijpploeg kan zowel Langebaan als Shorttrack schaatsen slijpen. 

Dit jaar hebben we weer een extra slijpochtend kunnen houden voor de clubkampioenschappen. Ook 

worden de huurschaatsen van de kennismakingslessen aan het begin van de kennismakingscursus 
geslepen en de ronding gecontroleerd.  

Voor dit seizoen is besloten om de prijs van het slijpen met 1 euro te verhogen, daarmee is de kostprijs 

nog altijd een stuk lager dan Ooms-sport wordt berekend. 

Bij de jeugdige schaatsers wordt de wens om zelf te kunnen slijpen steeds groter. Voor deze 
schaatsliefhebbers staan wij open om meer ervaring op te doen en onder begeleiding van ‘oude rotten’ 

de fijne kneepjes van het slijpen te leren. Dus wil je schaatsen leren slijpen, meld je dan even bij Richard 

(slijpen@yvz.nl). Voor een gedetailleerd overzicht van aantal geslepen en geronde schaatsen: zie 

bijlage. 
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Bijlage: overzicht slijpen 

 

 

 

 


